
Stari/novi župan Stričak poručio: Prvi put se glasalo ZA i prvi put je ZA 

dobilo povjerenje, nasuprot prljavoj kampanji 

2.6.2025.

Nakon drugog kruga lokalnih izbora održanog u nedjelju sve je jasno – Anđelko Stričak i 

njegov tim osvojili su drugi mandat i u narednom će četverogodišnjem razdoblju voditi 

Varaždinsku županiju.

Stričak je, naime, povjerenje birača dobio u 21 općini i gradu, a njegov protukandidat SDP-

ov Bruno Ister u sedam.

- U tri grada i 18 općina naši su mi građani dali povjerenje, stoga koristim priliku zahvaliti 

svim biračima koji su izašli na izbore, bez obzira koga su podržali, a pogotovo onim 

biračima koji su odlučili svoje povjerenje ukazati meni i mojoj zamjenici Silviji Zagorec. Čak

24.535 glasova obvezuje, uvjeren sam i obećajem da ću poduzeti sve sa svojim timom, sa 

svim gradonačelnicima i načelnicima, sa županijskim vijećnicima, sa svima onima koji su 

se željni uključiti i pridružiti, da to povjerenje opravdamo – poručio je novi/stari župan dan 

nakon izbora.



Naglasio je da je borba bila napeta i teška, da su „snage odmjerila” dva koncepta.

- Jedan koncept koji je ponudio moj protukandidat, a to je da su bili protiv svega, osim 

prozivki i uvreda, što se vidjelo u njihovoj prljavoj kampanji. S druge strane, ni ja, a ni nitko 

od mojih suradnika, nismo si dozvolili niti da ih spomenemo. Ne možete naći ni jedno 

priopćenje, članak o tome da smo se mi bavili protivničkom stranom, da smo ih igdje 

prozivali. Međutim mi još dan danas ne znamo za što se taj naš protukandidat zalagao, još

nismo čuli njegov program, za razliku od našeg gdje smo predvidjeli doslovno sve, do 

najmanje sredine u našoj županiji i u jednoj brošuri naveli sve ono što planiramo poduzeti. 

Prvi put se glasalo „za” i prvi put je „za” dobilo povjerenje, nasuprot pljuvanju i biti protiv. 

Upravo zbog toga smatram da je ova izborna pobjeda daleko sjajnija, važnija i bitnija. 

Napokon smo se svi odlučili da je bitno biti „za” - istaknuo je stari/novi župan.

I ovom je prilikom napomenuo da su on i njegov tim u protekle četiri godine Županiju vodili 

transparentno, pošteno i časno, obišli svaki djelić županije i surađivali sa svima.

- Kroz ovu Županijsku palaču je prošlo više od deset tisuća ljudi i nije bilo te osobe, bez 

obzira na političku pripadnost, koju nismo primili, saslušali i čiju inicijativu nismo barem 

razmotrili. Sve ono što je bilo moguće smo, naravno, pokušali riješiti i uvjeren sam da smo 

uspjeli, da smo riješiti, ne 99, nego 99,9 posto svega. Birači su taj rad i suradnju, odnosno 

tu novu politiku suradnje prihvatili i sinoć je nagradili – kazao je Stričak.

Istaknuo je i da nikada u Varaždinskoj županiji nije bilo toliko investicija, toliko projekata i 

gradilišta, s jednim ciljem – napraviti iskorak u kvaliteti života građana.

- Pred nama su lijepe četiri godine, još će biti prilike da o tome svemu popričamo. Veselim 

se suradnji i siguran sam da ćemo s koalicijskim partnerima - umirovljenicima, HSLS-om te

s Hrvatskom narodnom strankom, uspjeti realizirati sve ono što smo u kampanji obećavali i

što smo našim programom predvidjeli – zaključio je Stričak.

Predsjednik Gradske organizacije HDZ-a grada Varaždina, ministar pravosuđa, uprave i 

digitalne transformacije Damir Habijan složio se sa županom Stričakom da je pobjeda 

HDZ-a još slađa kada se zna na koji je način vođena kampanja.



- Način na koji je HDZ a koalicijskim partnerima vodio kampanju apsolutni je primjer 

pozitivne, konstruktivne kampanje, što i ne čudi s obzirom na ove protekle četiri godine 

koje je HDZ s partnerima proveo ovdje u Županiji i na ostvarene rezultate, stoga to i nije 

bilo teško - imali smo se s čime pohvaliti. S druge strane, nažalost, SDP i njegovi sateliti 

pokazali su, pogotovo u ova dva tjedna drugog kruga izbora, kako se kampanja ne bi 

trebala voditi. Pokazali su doista prljavu kampanju i to im služi na sramotu. Nismo čuli 

ništa od njihovog programa, nije bilo niti jedne ideje, vizije o tome kako Varaždinskoj 

županiji ili gradu Varaždinu ponuditi nešto novo. Naravno, zato što to nisu niti znali. Sve se

svodilo na blaćenje, prije svih aktualnog župana. Ono što najviše čudi je da da to dolazi od

SDP koji se voli dičiti kao otvorena, transparentna i liberalna stranka, međutim pokazali su 

totalno drugačiju, mračniju stranu, svoje drugo lice – naglasio je Habijan.

Dodao je kako je Varaždin tijekom izborne šutnje bio oblijepljen različitim plakatima 

protivne strane.

- Ti su plakati bili klevetnički, uvredljivog sadržaja i o tome su obaviješteni Županijsko i 

Državno izborno povjerenstvo. Ono što još više čudi je to što su to radili određeni ljudi koji 

su dosad obnašali vrlo visoke dužnosti u SDP-u. Prilično je žalosno da su ti ljudi pali na 

tako niske grane, ali drago mi je da su građanke i građani Varaždinske županije prepoznali

afirmativnu kampanju i rezultate i vrlo jasno, jednoglasno rekli „ne” načinu na koji je SDP 

vodio kampanju. Hoće li iz toga izvući pouku ne znam, ali podsjetit ću na kampanju koju su

2013. godine vodili SDP-ovci, stavljajući osmrtnice kandidata koje je podržavao HDZ. 

Očito se kod SDP-a ništa ne mijenja i drago mi je da su građanke i građani jučer, ali i u 

prvom krugu to prepoznali – kazao je Habijan.

Naglasio je i da je nakon ovih lokalnih izbora 75 posto županija u Republici Hrvatskoj plave

boje.

- Ovo im je vrlo jasna poruka da ako žele nešto napraviti, trebaju doista raditi, ne samo 

pričati, blatiti, klevetati jer ta politika kojom su se vodili ove četiri godine, pogotovo u 

posljednja dva tjedna, nije im donijela nikakav rezultat i građani su im jasno rekli „ne”. 

Ovoga puta su građani glasali „za” i vrlo jasnu poruku dali SDP-u i njegovim satelitima da 

prljava, klevetnička kampanja ne prolazi u gradu Varaždinu ni u Varaždinskoj županiji i to 

je dobro – zaključio je Habijan.



Predsjednik HNS-a Krunoslav Lukačić istaknuo je da su uoči drugog kruga izbora 

razgovarali s obojicom kandidata za župana, ali da Ister o njihovom programu nije želio 

razgovarati.

- Sa Stričakom sam razgovarao i prihvatio je naše programe i ideje koje želimo realizirati u

narednom periodu. Vjerujem da ćemo u tome uspjeti, a sve u korist žitelja Varaždinske 

županije. Iz tog razloga podržavamo i ovu priču gospodina Stričaka, vjerujem da će se u i 

naredne četiri godine realizirati svi projekti i programi i da će biti još bolje, ljepše i ugodnije 

živjeti u Varaždinskoj županiji, zato – pristojno, pošteno, pametno i odgovorno za građane 

Varaždinske županije – poručio je Lukačić.

Predsjednica Stranke umirovljenika Sjever Jadranka Bahlen kazala je kako je Anđelko 

Stričak čovjek sa srcem te župan s empatijom prema umirovljenicima.

- Prije četiri godine nismo ništa dogovorili. On nije ništa obećao o tome što će dati 

umirovljenicima, što ćemo za njih napraviti. Sve smo dogovarali i radili u hodu. Napravili 

smo strašno puno, umirovljenici su to prepoznali i stoje uz ovu koaliciju, a posebno uz 

župana Stričaka. I zato su ovakvi rezultati - rekla je Bahlen dodavši kako uz sebe imaju 

čovjeka sa srcem.

Stričak se osvrnuo i na izjave koje su stigle iz SDP-a o da im je, osim male izlaznosti 

birača, presudila izdaja u vlastitim redovima, misleći pritom na glasače u općini Petrijanec 

u kojoj je načelnik SDP-ov Željko Posavec, a birači su podršku ipak dali HDZ-u, odnosno 

Stričaku.

- U općini Petrijanec jako dobro surađujem sa starim/novim načelnikom. Općina Petrijanec

je veliko gradilište jer se dograđuju dvije škole, izgradili smo zajedno igralište, uredili 

Novovešku cestu, asfaltirali ili uredili niz županijskih cesta, izgradili nogostupe, uglavnom, 

tamo je zaista puno toga odrađeno. Ne smatram da je načelnik Posavec ikoga izdao, nego

da su građani najprije nagradili tu suradnju i rad, bili su za, a ne protiv. Danas, nakon 

prespavane noći i njihovog gubitka izbora, predlažem SDP-u i partnerima da ne traže 

krivce u drugima, da ne podcjenjuju birače Varaždinske županije i ne vrijeđaju ljude koji su 

iskoristili svoje demokratsko pravo i glasali po svojoj savjesti, već da duboko izanaliziraju 

svoju prljavu kampanju i vide koliko su i što sve pogriješili u tom procesu. Jer narod treba 

voljeti i poštovati, a ne vrijeđati i podcjenjivati - poručio je župan Anđelko Stričak.










